

Title (en)

DEVICE FOR REMOVABLE LABELLING.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM ENTFERNBAREN ETIKETTIEREN.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR ETIQUETAGE AMOVIBLE.

Publication

EP 0120871 A1 19841010 (FR)

Application

EP 83901929 A 19830617

Priority

FR 8211437 A 19820624

Abstract (en)

[origin: WO8400234A1] Device for the provisional labelling of small objects. The invention consists of a plane body (1) susceptible of bearing the labelled object manufacturer's trade mark and optionally the commercial characteristics of said object, said body (1) carrying a flexible retainer (3) integral therewith and which, after having been bent to form the loop (8), is captured in a housing (2) provided within said body and closed by assembling the parts forming said body, the retainer being able to slide with an elastic friction to reduce the loop (8) and to keep it reduced. The invention may be used for labelling small objects and particularly glasses frames.

Abstract (fr)

Dispositif d'étiquetage provisoire de menus objets. L'invention est constituée par un corps plan (1) capable de porter la marque du fabricant de l'objet étiqueté et éventuellement les caractéristiques commerciales de cet objet, ledit corps (1) portant, solidaire de lui, un jonc souple (3) qui, après avoir été recourbé pour former la boucle (8), est prisonnier d'un logement (2) contenu dans ledit corps et fermé par l'assemblage des parties constituant ce dernier et dans lequel logement ledit jonc peut coulisser à frottement élastique pour réduire la boucle (8) et la maintenir réduite. L'invention peut être utilisée pour l'étiquetage des menus objets et particulièrement des montures de lunettes.

IPC 1-7

G09F 3/14

IPC 8 full level

G09F 3/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/14 (2013.01)

Cited by

US7099827B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8400234 A1 19840119; EP 0120871 A1 19841010; FR 2529361 A1 19831230; FR 2529361 B1 19860307

DOCDB simple family (application)

FR 8300124 W 19830617; EP 83901929 A 19830617; FR 8211437 A 19820624